



## PROTOKOLL SEKTIONSMÖTE HTM1 2010-09-29

<b>Närvaro:</b>	Erik Iveroth, dt05ei7	Talman
	Daniel Perván, dt08dp1	Sekreterare
	Christian Lindgren, dt07cl5	
	Anders Eriksson, dt06ae2	
	Fredrik Karlsson, dt08fk6	
	Robin Ljungström, dt09rl5	
	Joakim Andersson, ic06ja9	
	Hannes Nevalainen, dt07hn2	
	Fredrik Andersson, dt07fa5	
	Jonny Springare, dt09lk8	
	Sofia Mattson, dt07sm5	
	Peter Seimar, ic09ps1	
	Daniel Lundell, ada10dlu	
	Jens Elofsson, ic09je3	
	Mats Rydberg, dt08mr7	
	Simon Fröjd, dt08sf7	
	Daniel Lethonen, dt08dl4	
	Emil Selinder, dt08es7	
	Akexander Thefaneus, zba08ath	
	Lars Gustafson, ada10lgu	
	Ludvig Nyqvist, ada10lny	
	Jakob Folkesson, ada10jfo	
	Frida Bredberg, adi10fbr	
	Jonas Svensson, adi09jsv	
	Niklas Welander, ada09nwe	
	Sofie Eliasson, ic08se8	
	Felix Aronsson, dt07fa6	
	Christer Andersson, dt07ca5	gick ut under §12 och kom tillbaka §13
	Mattias Jernberg, dt06mj4	
	Miriam Friberg, td07mf8	
	Julia Mauritsson, dt09jm2	fr.o.m §10, t.o.m §11
	Mazdak Farzone, dt07mf2	fr.o.m §10, t.o.m §11
	Gustav Orest-Sällberg, dt09go2	fr.o.m §10, t.o.m §11
	Axel Keskikangas, dt09ak5	fr.o.m §10, t.o.m §11
	Philip Holgersson, dt09ph1	fr.o.m §10, t.o.m §11
	Jakob Thomasson, ic09jt7	fr.o.m §10, t.o.m §11
	Johannes Jakobsson, dt06jj0	gick ut en kort stund mellan §16 och §17

- §1 Talman förklarar mötet öppnat Talman Erik Iveroth förklarade mötet öppnat kl 17:33.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera Miriam Friberg.



- §4 Val av två justeringspersoner Mötet konstaterade att Din mamma är stor och tung, samt väsnas. Mötet **beslöt** att välja Jonny Springare och Fredrik Andersson till justeringspersoner inom stadgans ramar.
- §5 Tid för justering av protokoll Mötet **beslöt** att låta tid för justering av protokoll bestämmas av de inblandade sinsemellan inom stadgans ramar.
- §6 Val av två rösträknare Mötet **beslöt** att välja Anders Eriksson och Jonny Springare till rösträknare.
- §7 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget §17.5 Val av funktionärer.
- §8 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att bordlägga godkännandet av protokoll för VTM Extra 2010.
- §9 Meddelanden
- Hannes Nevalainen**  
Berättar att det är Wii-kväll klockan 17 i iDét imorgon.
- Christian Lindgren**  
Berättar om Lair och att de kommer hålla till i E0522 imorgon p.g.a Wii-kvällen.
- Erik Iveroth**  
Meddelar att Kårkortet är kraftigt försenade och bör komma ut nästa vecka.
- Miriam Friberg**  
Berättar också att Kåren har lagt ut en film på deras hemsida som visar vad de håller på med, typ.
- Fredrik Karlsson**  
Påminner om att det snart är Sångarstrid och att det vore bra om folk kunde gå med och hjälpa till.
- Erik Iveroth**  
fyller i att det blir traditionsenlig sångarstrid i AF-borgen.
- Miriam Friberg**  
Meddelar också att det går att kandidera till fullmäktige på Kåren till på söndag.
- Christer Andersson**  
Berättar om vad det innebär att vara fullmäktige.
- Fredrik Andersson**  
Påminner om att på söndag klockan 19 är det mössbyte till blå mössa, och Christer Andersson påpekar att Kåren kommer att ha en filmvisning då.
- Jonny Springare**  
Berättar att det är många nollor som jobbar i Café, men att han gärna vill se fler gamble.



**Jonas Svensson**

Berättar att det hade varit roligt om folk kunde skicka in saker till D'du så att han slipper hitta på allt.

**Christian Lindgren**

Visar nollorna hur man klappar tyst.

- §10 Verksamhetsrapport från styrelsen Ordförande Sofia Mattsson berättar om vad styrelsen har hittat på sen förra mötet. Hon berättar att relationen mellan sektionen och LTH är väldigt bra just nu, och att vi med största sannolikhet kommer få nya bord och stolar till iDét innan årsskiftet. Hon förklarar också att hon ser allvarligt på sektionens halvårsbokslut.
- §11 Halvårsbokslut Skattmästare Fredrik Andersson berättar om sektionens ekonomiska status. Han visar upp sin patenterade pilgraf, bestående av pilar som visar hur pengarna har farit in och ut. Erik Iveroth frågar om hur Staben ligger till just nu. Fredrik Andersson svarar: halvbra. Mats Rydberg frågar om hur Sexmästeriet brukar ligga till just nu. Fredrik Andersson och Erik Iveroth svarar. En bild på många väldigt nakna män sittande på ordförandes favoritstol bläddras förbi. Felix Aronsson frågar om tolkning av graf. Fredrik Andersson förklarar.
- §12 Valspråk Sofia förklarar att styrelsen inte haft tid/glömt bort detta, varför punkten bordläggs till HTM2.
- §13 Lärandemiljö: pilotprojekt E-huset Sofia Mattsson förklarar att det har visat sig att miljön i E-huset är undermålig, möjligtvis sämst på LTH, varför huset nu kommer renoveras om kraftigt. Sofia visar upp ritningar på hur huset kommer se ut efter renovering. Det är tämligen stora förändringar. Felix Aronsson frågar efter vilken tidsram man kan tänka sig att räkna med. Sofia svarar att det har blivit försenat, men att de ska börja renoveringen till hösten alternativt i början av våren. Mats Rydberg frågar om det kommer vara väldigt stökigt i huset under renoveringen, och ifall det finns risk för att man blir störd. Sofia svarar: antagligen. Sofia berättar att hon kommer lägga upp ritningarna på hemsidan och att hon kan nås via email angående frågor och kommentarer om projektet.
- §14 Motion: Flyttkartonger i stadgarna *(Se bifogade dokument)* Styrelsen yrkar på att mötet skall godkänna motionen i sin helhet då den stämmer överens med verkligheten. Fredrik Andersson yrkade på att sekreteraren uppdaterar stad-



garna inför HTM2

Christer Andersson yrkade på att låta honom sätta ihop en grupp med honom som sammankallade, som ska se över sektionens stadgar och reglemente.

#### Mötet **beslöt**

**att** bifalla styrelsens yrkande, och därmed godkänna motionen i sin helhet.

**att** bifalla Christer Anderssons yrkande och ålägga honom att med sin grupp se över och utöka stadgar och reglemente till VTM 2011.

**att** ålägga sekreteraren att uppdatera stadgar och reglemente med det som har ändrats tills nu, till HTM2 2010.

#### §15 Nya hedersmedlemmar

*(Se bifogade dokument)*

Styrelsen anser *inte* att grundarna av sektionen skall väljas in till hedersmedlemmar, men att de ändå förtjänar ett hedersomnämmande i reglementet.

Styrelsen yrkar på att ändra §2 i reglementet till §2 *Hedersomnämmande*, samt lägga till paragraferna §2.1 *Hedersmedlemmar* och §2.2 *Grundarna av Datatekniksektionen inom TLTH*.

Christian Lindgren säger att han tycker att det låter som en bra idé, men frågar om definition av grundare, dvs vad detta egentligen innebär och vilka som ingår. Sofia Mattson förklarar att styrelsen har definierat grundarna efter vad som har sagts av Inspektör Jan-Eric Larsson, d.v.s. som de första valda styrelsemedlemmarna samt den första sekreteraren.

Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet i sin helhet.

#### §16 Entledigande av funktionär

*(Se bifogade dokument)*

Mötet **beslöt** att entlediga Philip Holgersson som Valberedningsrepresentant.

Christian Lindgren yrkade på att mötet skall entlediga Philip Ridderheim som Överphøs retroaktivt från och med det datum som han slutat utföra sina uppgifter. Christian menar att detta skall göras så att den som faktiskt tog över arbetet som Överphøs kan samtidigt väljas in av mötet från och med det datum som hon tog över Ridderheims uppgifter.

Mötet **beslöt** godkänna Christians yrkande och därmed att entlediga Philip Ridderheim som Överphøs fr.o.m den 3:e september då Philip ej längre kunde utföra sin uppgift som Överphøs p.g.a militärtjänst i Afghanistan.

#### §17 Val enligt stadgar och reglemente

*(Se bifogade dokument)*

Valberedningsordförande Peter Seimar presenterade valbered-



ningens förslag.

Christian Lindgren menar att kandidaterna kan presentera sig själva.

Kandidaterna Lars Gustafsson och Daniel Lundell berättar om sig själva, inklusive ålder och födelseort.

Peter Seimar anser att kandidaternas påstående att de har sjungit tillräckligt mycket inte är korrekt, då om de hade sjungit tillräckligt så hade D-sektionen haft Ön Ön.

Mötet **beslöt** att välja in Lars Gustafsson, Daniel Lundell och Miriam Tisander till valberedningsrepresentanter i klump.

§17.5 Val av funktionärer

Christer Andersson, Felix Aronsson och Mattias Jernberg yrkade på att mötet skulle retroaktivt välja in Sofie Eliasson till Överphøs fr.o.m den 4:e september.

Mötet **beslöt** att välja in Sofie Eliasson till Överphøs fr.o.m den 4:e september.

§18 Övrigt

Människor är trötta, varför inget sades på övrigt.

§19 Talman förklarar  
mötet avslutat

Talman Erik Iveroth förklarade mötet avslutat klockan 18.51.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Justeras

Daniel Perván  
Sekreterare

Erik Iveroth  
Talman

Jonny Springare

Fredrik Andersson